
 

 
DAGSORDEN ELEVRÅDSMØDE  

 
 

 

Dato og tidspunkt:  
 

Onsdag d. 22. februar, 2023 kl. 8.30-9.30 

Hvor holdes mødet:  
 

I lokalet ved siden af musik 

Mødeleder: Aisa 
 
Referent: Tina 
 

Fraværende: 6. årg., der var til naturfagsmaraton.  
 
Skoleleder Tina deltog i mødet og er elevrådslærer resten 
af skoleåret nu, hvor Anders har fået nyt job.  
 

PUNKTER REFERAT 

 
 

1. Valg af referent 

 
 
Der er ikke tidligere skrevet referat af møderne, fordi 
ingen har villet være det. Vi snakkede om, hvorfor det er  
vigtigt at få skrevet beslutninger ned, så alle kan huske, 
hvad der er aftalt. Det er særligt vigtigt, hvis der er 
uenighed. Det blev besluttet, at der skulle trækkes lod 
mellem en af de fremmødte fra Ungemiljøet. Det blev 
Dagmar, 8. årg.  
 
 

2. Struktur på elevrådets 
arbejde: 

• Hvor ligger referaterne? 
Hvordan kan andre elever og 
lærere se dem? 

• Hvornår drøfter vi de ting, vi 
skal arbejde med i 
elevrådet?  

• Hvordan tager vi noter, så vi 
kan huske det, vi skal drøfte? 

• Hvordan kommer der punkter 
på dagsordenen?  
  

 

• Der blev udleveret en Kina-bog til hver klasse til at 
opbevare papirer og til at skrive noter i. Denne 
skal med til alle elevrådsmøder og man skal 
huske en blyant.  

• Referaterne kommer til at ligge på skolens 
hjemmeside og i opslag på Aula. De printes til 
elevrådsrepræsentanterne, så de kan sætte dem 
ind i den udleverede Kina-bog.  

• I dagsordenen skal der være et punkt, der hedder 
’fra klasserne’, så repræsentanterne her kan få 
bragt punkter fra egen klasse videre.  

• Der er en Teams-mappe, der hedder ’Elevråd’. 
Her ligger alle de ting og papirer, som elevrådet 
arbejder med og som alle elevrådsmedlemmer 
kan komme ind i.  

• Der bliver en ’Elevrådstavle’ i aulaen med overblik 
over møder og andet fra elevrådet. Aisa og Tina 
laver den.  

• Elevrådet ved ikke, hvornår de skal holde møde. 
Der laves en ny mødeliste. 

 
 

3. Klasserådsmøder en gang 
om måneden: Hvordan skal 
det fungere?  
 

Der skal holdes Klasserådsmøder en gang om måneden.  
Alle har fået en opskrift på, hvordan det skal foregå.  
Der skal være en seddel i klassen, hvor alle kan skrive 
punkter på. Der skal vælges en ordstyrer og en referent. 
Der skal skrives dagsorden og referat i Kina-bogen, som 
kan tages med til næste elevrådsmøde.  



 

 

 
 
 
  
 

4. Siden sidste møde 
- Høvdingeboldturneringen 
-  

• Høvdingeboldturneringen var super godt 
arrangeret. Elevrådet følte sig bedre forberedt og 
der var styr på både kommentatorboks, præmier 
og andet. Dejligt, at Mikkel go Sarah hjalp.  

• De indkøbte basketkurve er ødelagt. Ingen ved, 
hvor de er.  

• Der er ikke sat net på de nye 7-mands mål. 
Elevrådet mener, at der var en aftale om, at Lars 
Service skulle gøre dette. Tina snakker med ham 
om det.  

• 7. årg. kan ikke forstå, at de ikke må få lov til at 
være i multisalen uden opsyn. Tina fortalte, at det 
er der en lovregel om, at man ikke må. Men at de 
jo kan komme med et ønske om, at multisalen får 
tilsyn af en voksen, så den kan bruges i pauserne. 

• 9. årg. fortalte, at Bjørn har bedt om, at de taler 
om ideer til ’udeområder’, så de bliver mere 
spændende. 

• Planen for multibanen er blevet væk. Mathias 
hjælper Tina med at lave en ny, hvis ikke vi kan 
finde den gamle.  

• Der er stadig nogen, der oplever, at de ikke får lov 
til at få tid nok til at spise i spisepauserne.  

• Der er for tit udsolgt af pizzasnegle og bagels, når 
det er de stores tur til at komme i boden.  

• Hvorfor er der ikke trapper på den anden side af 
højen udenfor?  

5. Emner, vi skal arbejde med 
resten af året 

 

• Hvordan holder vi gode pauser? 

• Vi skal have temauge om ’Klima og 
bæredygtighed’ og afslutte med skolefest.  

6. Skolens værdier og regler 
Hvad tænker elevrådet kan 
være en god måde at 
arbejde med det på i 
klasserne? Så alle kender 
dem og efterlever dem?  

 

• Nogle elever ved ikke, at de ikke må gå i Rema i 
pauserne. Elevrådet fik en seddel med ’rammer 
om samvær’ for at fortælle om det i klasserne. 
Hvis der er noget, som eleverne synes skal være 
anderledes, skal det med som punkt på Elevrådet.  

 
 
 

 
Næste elevrådsmøde er tirsdag d. 
14. marts kl. 12.55-13.55 
 

 

• Næste gang kommer Sigrid for at tale om ’gå-
bus’. 

• Hvordan holder vi ’gode pauser’ på Munkebo 
Skole?’ 

 
 


